

Brenda MAKEECHAK:

SPEAKS OUT

*Elect
Brenda
MAKEECHAK
Vice-President-
at-Large*

As a trade union activist Brenda Makeechak has years of experience working with both public and private sector unions. Employed as a meat inspector, she is now a member of the Public Service Alliance of Canada, the largest federal public service union in Canada. Before joining the PSAC she worked in a meat packing plant as a member of the United Food and Commercial Workers' union.

Brenda, who lives in Saskatoon, is an active participant in the Alliance's Agriculture Union. She holds the position of president of her Local, treasurer of the Alliance's area council and vice-president of the Saskatchewan Federation of Labour, where she has been an officer for five years.

Brenda is heavily involved in occupational health and safety, technological change and affirmative action. As a spokesperson for these issues she:

- **serves as a member of the tech change committee and the occupational health and safety committee, SFL;**
- **chaired the women's committee, SFL;**
- **taught affirmative action courses for the CLC's former Labour Education Studies Centre;**
- **sits on the Alliance's Equal Opportunities Committee.**



Produced by the Public Service Alliance of Canada

Brenda MAKEECHAK:

NE MÂCHE PAS SES MOTS

B

renda est une militante qui compte plusieurs années d'expérience tant au niveau des syndicats du secteur privé que ceux du secteur public. En tant qu'inspectrice des viandes, elle est membre de l'Alliance de la Fonction Publique du Canada. Antérieurement Brenda était membre des Travailleurs unis de l'alimentation et du Commerce alors qu'elle travaillait dans un abattoir.

Brenda vit à Saskatoon et a un rôle actif à l'intérieur du syndicat de l'Agriculture. Elle est présidente de sa section locale, trésorière du Conseil régional de l'Alliance et vice-présidente de la Fédération du travail de la Saskatchewan (FTS). Elle fait partie de l'exécutif de la FTS depuis cinq ans.

Brenda s'occupe activement de santé et de sécurité au travail, de changement technologique et d'action positive. En tant que porte-parole sur ces questions elle:

- siège aux comités de la FTS sur le changement technologique et sur la santé et sécurité au travail;
- préside le comité de la FTS sur la condition féminine;
- donne des cours sur l'action positive dans les Prairies pour le compte du Centre des études syndicales du CTC; et
- siège au comité de l'Alliance sur la promotion des membres.

Élisez
Brenda
MAKEECHAK
vice-présidente
hors-cadres



Réalisé par l'Alliance de la Fonction publique du Canada